
150. výročí železnice v Pivíně 

Asi každý z nás bere vlak v Pivíně jako samozřejmost. Ulehčuje nám život. Pomáhá lidem s dopravou 

do práce a dětem do škol. Nebylo však tomu tak vždy. A kdy se Pivín dočkal železnice? Historickým 

mezníkem naší obce bylo vybudování odbočky moravsko-slezské severní dráhy. Poprvé zde projel 

vlak 1.5.1871. Ano, zítra tomu bude 150 let! Od té doby projelo přes Pivín mnoho vlaků, ale ten první 

byl jen jeden a děkujeme za to. Od 1.5.1887 zde začal vlak i zastavovat.  

 

K tomuto výročí  děti z mateřské a základní školy namalovaly obrázky, které jsou vystaveny 

v prostorech chodeb Obecního domu v Pivíně.  

 

Děkujeme všem dětem a pedagogickým pracovníkům za spolupráci na oslavě této události. 

Kamil Štětař - starosta 

 


